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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll a nyomozás a zuglói parkolási biznisz körüli 
vesztegetési ügyben? " 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A Központi Nyomozó Főügyészség 2022. február 23-i közleményéből az alábbiakat tudhattuk meg: 
A Központi Nyomozó Főügyészség befolyással üzérkedés bűntette és más bűncselekmény miatt 
folytat nyomozást, amelyben a zuglói fizetős parkolási rendszerrel kapcsolatos visszaéléseket 
vizsgálja. A nyomozó főügyészség – a Készenléti Rendőrség Nemzeti Nyomozó Iroda 
közreműködésével – ma több helyszínen – köztük a zuglói önkormányzat épületében – 
kutatásokat és lefoglalásokat végzett, majd gyanúsítottként hallgatta ki a zuglói polgármestert
és egy volt helyi politikust. A megalapozott gyanú lényege szerint 2016-ban a jelenlegi 
polgármester – aki akkor a fővárosi közgyűlés tagja volt – a társával Zuglóban, a tervezett fizetős 
parkolási rendszer üzemeltetésére kerestek egy gazdasági társaságot, amelytől a nyereségük felére 
tartottak igényt. Mindezen túlmenően, 2017 szeptemberében egy helyi politikus azzal kereste meg 
ugyanezen céget, hogy havi 3 millió forintért cserébe nem fogja a befolyását a cég ellenében 
érvényesíteni az ügyben. A gyanúsított ennek kapcsán legalább három alkalommal vett át 
alkalmanként 3 millió forint készpénzt.

2022. február 25-én a Magyar Nemzet cikkében jelent meg: „A Magyar Nemzet úgy tudja, a 
poligráfos vizsgálat szerint igazat mondott vallomásában Fuzik Zsolt, amikor azt állította, hogy 
Horváth Csaba zuglói polgármester és társa a kerületi parkolási bevételekből származó nyereség 
felére tartott igényt.”

Kérdéseim az üggyel kapcsolatban:

Az ügyben változott-e azóta a helyzet?

A jelzett nyomozás továbbra is érint önkormányzati vezetőt?



A jelzett nyomozás továbbra is érint önkormányzatot?

A jelzett nyomozás továbbra is érint volt politikust is?

Hány tanút hallgattak meg az eljárás során?

Hány gyanúsítottja van az ügynek, illetőleg hány személy vonatkozásában kívánnak vádat emelni?

Milyen személyi kört (vállalkozói, megrendelői, közvetítői) érint a gyanúsítás?

Mikorra várható a nyomozati szakasz lezárása?

Történt-e bármilyen kényszerintézkedés a nyomozás során?

Eddig miért nem került megnevezésre, ill. beazonosításra alkalmas módon megjelölésre az összes 
érintett?

 

Várom megtisztelő válaszát!

 

dr. Hadházy Ákos
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